
 

 

الرحيم  الرحمن الله بسم  

Haber-Yorum 

Ne Edep Kaldı Ne De Haya! 

 

Haber:  

Euronews kanalı, “Filistin “Devlet” Başkanı, Hamas’tan yeni bir Nekbe’yi (felaketi) önlemek 
için “İsrail” ile hızlı bir şekilde anlaşmasını talep ediyor” başlıklı bir haber aktardı. 

“İsrail” heyeti, “İsrail” ile Hamas arasında rehine ve mahkumların serbest bırakılmasını 
öngören yeni bir ateşkes anlaşmasına ilişkin görüşmelerin ardından Kahire’den ayrıldı. 

Toplantının ayrıntıları açıklanmadı ancak basında çıkan haberlerde, görüşmelerde belirli 
açılardan ilerleme kaydedilmesine rağmen ancak Hamas’ın talep ettiği Filistinli mahkumların 
sayısı gibi bazı temel meselelerin askıda kaldığı bildirildi.  

 

Yorum:  

Gazze Şeridi’nin 130 günden fazla bir süredir yoğun ve sürekli olarak bombalanmasının 
ardından Filistin otoritesinin başkanı, halkının soykırım ve etnik temizlik standartlarını aşan 
vahşi bir bombardımanın altında olduğunu fark etti! Ancak onun dikkatini çeken şey, 
Hamas’ın, “başka bir Nekbe’yi önlemek için” Gazze Şeridi’ndeki ateşkes anlaşmasının 
normal seyrini engelliyor olmasıydı; ama Gazze ve Filistin’deki Müslümanların kanlarının ihlal 
edilmesi durumunun, hâlâ bu Nekbe’nin kaynağı olan Oslo Anlaşmasının ortaya çıkardığı 
alçaklığın ve aşağılanmanın sonucundan başka bir olmadığını ya unutuyor ya da unutmuş 
gibi yapıyor!  

Otoritenin başkanının, haksızlık karşısında susan dilsiz bir şeytan olduğu gibi Yahudi’nin 
projesini desteklemek için hareket eden ve konuşan bir şeytan olduğunu hatırlatmamız 
gerekir. Dolayısıyla o, yaşamın her alanı bombalanıp yok edilen Gazze halkına yönelik 
savaşa sessiz kalarak Yahudi varlığının yanında yer almakla yetinmeyip şimdi de işgal 
hapishanelerindeki savunmasız mahkumlara karşı bile olsa Yahudi varlığına yarı zafer 
kazandırmak amacıyla mücahit tugayları üzerine baskı kurma planını destekliyor.  

Şayet başkanın gelecek günler için bir hedefi varsa kendisi için bir payın olmayacağını 
bilmelidir; zira olaylar, efendisi Batı’nın başarısız bir at olduğunu ve kendisindeki önceki tüm 
hain ve ajanların sınırsız sadakatlerine rağmen Yahudilerden hiçbir iyilik görmediklerini 
ortaya çıkarmıştır. Çünkü Yahudiler Allah’a ve Rasulü’ne ihanet eden bir halk olup bir kavme 
üstün geldiklerinde o kavmin arasında zulüm ve fesadı artırmışlardır. Tüm hain ve ajan 
yöneticilerin akıbeti işte budur; bu ise dünyada bir utanç ve rezillik, ahiretin azabı ise daha 
büyüktür; keşke bilmiş olsalardı.  

Yorumsuz gerçek şudur:  َْشِئت مَا  فَاصْنَعْ  تسَْتحَْيِ  لَمْ   Haya etmiyorsan dilediğini yap!” Sizin“ إِذَا 
yeriniz bu işte ey ajanlar! Şüphesiz Nübüvvet Minhacı üzere Hilafet, çalışan Müslümanların 
ve tüm Filistinli esirlerin yardımcısı olan Allah Subhanehu’nun bir vaadidir. 

ان كَفوُر     إِنَّ اللهَ يدَُافِعُ عَنِ الَّذِينَ آمَنوُا إِنَّ اللهَ لََ يحُِبُّ كُلَّ خَوَّ

“Allah, iman edenleri korur. Şu da muhakkak ki Allah, hain ve nankör olan herkesi 
sevgisinden mahrum eder.” [Hac 38] 
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